
 

 

Vragen voor het vragenhalfuur tijdens de raadsvergadering d.d. 12 december 2024 
 
Onderwerp:  Lokale nieuwsvoorziening naar aanleiding van het bericht dat Weekblad Boekel-

Venhorst stopt 
 
Aanleiding 
Op de voorpagina van het Weekblad Boekel-Venhorst van 20 november jl. hebben we allemaal 
kunnen lezen dat het Weekblad definitief stopt na 39 jaar bewezen dienst in onze lokale 
nieuwsvoorziening.  

In MEMO 2024/55 geeft u als College aan te gaan kijken naar een alternatief mediakanaal voor het 
op papier publiceren van de gemeenteberichten van de gemeente Boekel. 

Vragen 

1. Vindt u ook dat een papieren lokale nieuwsvoorziening, gezien zijn grote bereik, de 
betrokkenheid van onze inwoners versterkt bij lokale activiteiten en gebeurtenissen, bij de 
lokale politiek en bij de lokale economie?   
 

2. Vindt u ook dat de gemeente daarin een aanjagende rol kan spelen, zowel financieel als in 
het samenbrengen van partners die kunnen en willen bijdragen aan het opzetten van een 
lokale nieuwsvoorziening?  
 

3. Wat is de stand van zaken met betrekking tot het zoeken naar alternatieve mediakanalen 
voor het op papier publiceren van de gemeenteberichten?  

a. Met welke partijen bent u hierover in gesprek?  
b. Hoe ver gevorderd zijn die gesprekken?  

 
4. Kijkt u daarin breder dan enkel en alleen het publiceren van gemeenteberichten? Dus 

beoogt u een volwaardige lokale, papieren nieuwsvoorziening waarin naast 
gemeentepublicaties ook redactionele nieuwsberichten, inzendingen vanuit 
verenigingen, ondernemers enz. gepubliceerd worden?  
 

Hartelijk dank voor uw beantwoording.  

Fractie CDA Boekel-Venhorst  

 


